
Zápis z jednání u KULATÉHO STOLU ze dne 25.3.2013,  
na kterém byli přítomni delegovaní zástupci jednotlivých politických a 

nepolitických uskupení ZMČ Praha 20 
 
 

Jednání zahájila starostka MČ Praha 20 paní Hana Moravcová a přivítala všechny přítomné 
(viz prezenční listina) na druhém letošním pracovním jednání na Chvalském zámku. 
 
 
Program: 

1. Informace z radnice 
2. Informace z dalších institucí 
3. Názory a podněty zástupců zastupitelů 

 
 
Informace z radnice 

 Zadání územního plánu  
- koncept ÚP poslat zastupitelům + připomínky k ÚP 
- spolupráce se Středočeským krajem 
- zachování křižovatky Chlumecká x pražský okruh 

 Špejchar 

 komunikace Ve Žlíbku – nákladní doprava 

 MUK Beranka - memorandum 

 SC Xaverov - fotbal 

 PVS – čistírna Čertousy - zápach 
 
K uvedeným tématům podala starostka paní Hana Moravcová detailní informace. 
 
Diskuse probíhala zejména k těmto bodům: 

- rekonstrukce komunikací, které nejsou v investicích OMI (vytipuje pan Píša) 
 - pošta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Hana Moravcová 


